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RRM.0012.5.10.2025 

Protokół 

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych Rady 

Miejskiej we Wschowie 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej we Wschowie za 2024 r. 

2. Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2024 rok. 

3. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na terenie Miasta i Gminy Wschowa za 2024 rok. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XIV Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

5. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Monika Domeracka 

Radni - członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 

zgodnie z listą obecności. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski powitał wszystkich zebranych, 

podziękował za przybycie i przedstawił plan tematów do omówienia na komisji. 

 

Ad. 1. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej we 

Wschowie za 2024 r. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Monika Domeracka omówiła zapisy 

sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski zapytał o kwestię weryfikacji 

wydatkowania bonów. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Monika Domeracka udzieliła odpowiedzi. 
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Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do sprawozdania. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie. 

 

Ad. 2. Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2024 rok. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Monika Domeracka omówiła zapisy 

sprawozdania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Wschowie Hanna Knaflewska – Walkowiak 

wypowiedziała się na temat skali szkolnych programów profilaktycznych. 

Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski wypowiedział się na temat 

świadomości dzieci Szkoły Podstawowej nr 2 we Wschowie na temat hejtu. 

Radny Krzysztof Michalewicz zwrócił uwagę na liczbę osób doznających przemocy  

i stosujących przemoc. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Monika Domeracka powiedziała, że liczba jest 

malejąca. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do sprawozdania. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie. 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na terenie Miasta i Gminy Wschowa za 2024 rok. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Monika Domeracka omówiła zapisy 

sprawozdania. 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do sprawozdania. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 
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Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie. 

 

Radny Michał Drobnik zapytał o realizację programu Złota Rączka. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Monika Domeracka udzieliła odpowiedzi. 

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XIV Sesję Rady Miejskiej we 

Wschowie. 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz 

oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Wschowa (druk 119) 

 

Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober wyjaśniła konieczność podjęcia uchwały. 

 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

b) projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania oraz 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

dotacji udzielanych z budżetu Gminy Wschowa dla niepublicznych szkół  

i przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. (druk 122) 

Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych – Monika Bober wyjaśniła konieczność 

podjęcia uchwały. 

Radny Michał Drobnik zapytał o szczegóły rekrutacji uzupełniającej. 

Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych – Monika Bober udzieliła odpowiedzi. 

Podjęto dyskusję na temat zasadności podjęcia uchwały w proponowanym kształcie. 
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Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad. 5. Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za obecność i zakończył posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Łukasz Winiarski 

 

Protokołowała: 

A. Safiańczuk 

Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


